



ismus, studievereniging voor studenten politicologie  
Postbus 9108  
6525 AJ Nijmegen  
kantoor: Heyendaalseweg 141.00.150  
internet: [www.ismus.nl](http://www.ismus.nl)  
email: [info@ismus.nl](mailto:info@ismus.nl)  
telefoon: 024-3611659

---

Notulen 83e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 06-10-2022

#### **Aanwezigen:**

Maurits Bouma, Tristan Hoenselaar, Noortje Lamers, Berend Kooiker, Jasha Notenboom, Jeroen Dols, Cas Reuvers, Rik van Doremalen, Fieke Hendriks, Sem Hollema, Wouter Kip, Bart Krans, Tessa van Weerdhuizen, Noa van Hamburg, Linde Oomens, Melle Wassink, Isabel Berentsen, Boris de Geest, Thomas Steenkamp en Joos Rutjens

#### **Machtigingen:**

Myrte Hofstede machtigt Tessa van Weerdhuizen  
Rose Snijders machtigt Thomas Steenkamp  
Erik Stoelinga machtigt Bart Krans  
Levy Zeegers machtigt Bart Krans  
Aïscha Rijnen machtigt Cas Reuvers  
Matthijs Koenis machtigt Maurits Bouma

#### **Agenda:**

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Afwikkeling statuten
5. Bespreken notulen 82<sup>e</sup> ALV
6. Vaststellen notulen 82<sup>e</sup> ALV
7. Bespreking beleidsplan XXIIe bestuur
8. Stemming beleidsplan XXIIe bestuur
9. Bespreking begroting XXIIe bestuur
10. Stemming begroting XXIIe bestuur
11. W.V.T.T.K.
12. Rondvraag
13. Sluiting

#### **Opening**

Maurits Bouma opent de vergadering om 20:10.

Maurits zegt dat conform de motie Tol de ALV begonnen zal worden met het zingen van het ismuslied.

## **Vaststellen Agenda**

Maurits Bouma zegt dat er een wijziging is aangebracht in de agenda sinds deze verstuurd is twee weken voor de ALV. Hij zegt dat als vierde punt in de agenda een punt over de afwikkeling van de statuten is toegevoegd.

Maurits vraagt of er vanuit de ALV nog toevoegingen zijn voor de agenda.

Cas Reuvers zegt dat op het scherm er twee punten met nummer 2 aangeduid worden.

Jeroen Dols vraagt hoelang het bespreken van punt 4 zal duren.

Maurits zegt dat dit alleen een mededeling is en dat het daarom niet veel tijd zal vergen.

De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

## **Mededelingen**

Maurits Bouma vraagt of de ALV akkoord gaat met het opnemen van de vergadering ter bevordering van de notulen.

Er is geen objectie, dus vanaf dit punt in de vergadering wordt alles opgenomen.

Maurits Bouma stelt dat hij het waardeert dat de aanwezige leden er zijn. Hij zegt dat hij het persoonlijk ook fijn vindt om aanwezig te zijn na zijn afwezigheid. Hij zegt dat het voorzitten van de ALV een voorrecht is.

Maurits Bouma zegt dat hij nu al overgaan tot de feiten van de dag.

Maurits zegt dat op deze dag in 1966 LSD verboden werd in de Verenigde Staten.

Maurits zegt dat Alexander Pechtold op deze dag bekendmaakte dat hij zou stoppen als kamerlid in 2018.

Maurits zegt dat op deze dag in 877 Karel de Kale overleed.

Maurits zegt dat Dick Laan, bekend van Pinkeltje, ook overleed op deze dag in 1973.

Maurits zegt dat de koudste meting op deze dag -2,3 graden Celsius was in 1912 en dat de warmste meting 24 graden was in 1921.

Maurits Bouma legt de regels uit die tijdens de ALV gelden. Hij zegt ook dat alle leden die de vergadering verlaten dit moeten melden bij de Secretaris of de Commissaris externe betrekkingen voor het bijhouden van het quorum.

Maurits Bouma zegt dat bij deze ALV niet van alle commissies de voorzitter aanwezig is, aangezien dit niet op tijd is gecommuniceerd bij de nulmeting.

Maurits Bouma zegt dat er nu een aantal royementen aan bod zal komen van wanbetalende leden die bij de halfjaarlijkse ALV afgelopen jaar geschorst waren. Hij zegt dat Noortje Lamers diens namen zal voorlezen.

Noortje zegt dat Tina Amrikhanian, Beth Brand, Jochem Carvalho, Jesmer Engberts, Joris Hoefnagel, Silvester Honer, Charlotte Korsten, Kia Kouyoumijan, Thom Oudshoorn, Pierre Peters,

Roos Sinnige, Balder van Uiter, Jeroen Wapperom en Burak Zengin geroyeerd zullen worden.

Maurits vraagt of er bezwaar is tegen het royement van deze leden.

De bovengenoemde leden worden geroyeerd per acclamatie.

Jeroen Dols zegt dat we te laat zijn begonnen en dat hij vindt dat dat stipt moet. Hij suggereert dat het bestuur voortaan helder communiceert of er sprake is van een inlooptijd of een stipte start.

Maurits Bouma zegt het daar in principe mee eens te zijn.

## **Afwikkeling statuten**

Maurits Bouma zegt dat tijdens dit jaar de statuten gewijzigd zullen worden. Hij zegt dat de statuten langs de notaris zijn geweest en dat deze niet meer gewijzigd kunnen worden. Hij zegt dat er een ALV zal komen waarop alleen gestemd zal worden over het dan wel of niet instemmen van de nieuwe statuten.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of de statuten niet daarna nog naar de notaris moeten.

Maurits zegt dat hij daarop terugkomt in zijn verhaal.

Maurits zegt dat na de ALV de ingestemde notulen nogmaals naar de notaris moeten, die een akte opstelt, waarna de statuten gelden.

Maurits zegt dat helaas er geen leden van de statutencommissie aanwezig zijn, aangezien de motivatie al een tijd weg is. Hij zegt dat omdat er toch niets meer veranderd kan worden aan de statuten, er geen nieuwe commissie opgericht zal worden. Hij zegt dat na de statuten ALV de commissie opgeheven zal worden.

Maurits zegt dat er fouten staan in de notulen die door de notaris zijn opgesteld. Hij zegt dat deze pas na de instemming van de huidige, foutieve notulen gewijzigd kunnen worden. Hij zegt dat de correcties dermate klein zijn dat hier geen nieuwe commissie voor nodig is. Hij zegt dat over deze verbeterde notulen tijdens de halfjaarlijkse ALV kan worden gestemd. Hij zegt dat dat wel zal leiden tot meer notariskosten, en dat hierop begroot is mits de begroting wordt ingestemd.

Maurits zegt dat hij ook de slordigheid van de notaris zal opbrengen en zal proberen compensatie te regelen.

Maurits Bouma vraagt of er vragen zijn over de statuten.

Rik van Doremalen zegt dat het bestuur goed bezig is maar roept op tot heldere communicatie over wanneer er wel en niet ruimte zal zijn voor discussie over de statuten. Hij waarschuwt voor een wellicht heftige discussie tijdens de halfjaarlijkse ALV.

## **Bespreking notulen 82e ALV**

Maurits Bouma zegt dat de leden de kans hebben gekregen de notulen door te nemen en dat ze op het scherm geprojecteerd zullen worden. Hij zegt dat de leden hun hand op mogen steken als er een vraag is over een pagina van de notulen, waarop het lid het woord zal krijgen.

### *Pagina 2*

Cas Reuvers vraagt of de opmerking van Thomas Steenkamp herschreven kan worden om het woord 'stemvee' te bevatten zoals dat destijds gezegd is en vraagt het bestuur hoe deze de opkomst wil verbeteren.

Maurits Bouma zegt dat de lage opkomst bij deze ALV komt door het hoge aantal coronagevallen. Hij zegt ook dat bij de volgende ALV's ook leden van elke commissie aanwezig zullen zijn.

Bart Krans zegt dat Thomas heel goed weet dat er bij de KiesALV altijd veel stemvee is.

Tessa zegt dat 'nog' aangepast moet worden tot 'nog niet'.

### *Pagina 3*

Cas Reuvers zegt dat er een grammaticale fout staat in de opmerking van Thomas Steenkamp over pagina 3.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat alle fouten in de notulen van voor de wissel haar fout zijn en niet die van Tristan Hoenselaar.

Cas zegt dat 'tolerante' 'tolerantie' moet zijn.

### *Pagina 6*

Cas Reuvers zegt dat 'zegt vraagt' veranderd moet worden naar ofwel 'zegt' of 'vraagt'.

### *Pagina 15*

Linde Oomens zegt dat 'functies' 'functie als uitvoerend extern' moet worden.

### *Pagina 16*

Tessa van Weerdhuizen zegt dat waar 'Mau' staat 'Maurits' hoort te staan.

### *Geheel*

Tessa van Weerdhuizen zegt dat het prachtnotulen zijn en wenst Tristan Hoenselaar veel plezier met het notuleren.

Linde zegt dat er in de kamer achter haar veel herrie is en vraagt of Tristan alles nog goed kan horen.

Tristan zegt dat het wel oké is.

### **Vaststellen notulen**

De notulen van de 82<sup>e</sup> ALV worden per acclamatie vastgesteld.

### **Bespreking beleidsplan XXIIe bestuur**

Maurits Bouma zegt dat het XXIIe bestuur een beleidsplan heeft opgesteld waar diens visie voor de vereniging in te lezen is. Hij zegt dat dit document eerst met de RvA besproken is, aan de hand van welke bespreking er enkele aanpassingen gedaan zijn. Hij zegt dat de goedkeuring van dit plan in de handen ligt van de ALV en dat dit nu met de ALV besproken zal worden.

### *Voorblad*

Bart Krans zegt de titel goed te vinden.

### *Pagina 2*

Rik van Doremalen zegt de zin 'Vlieg daarom met ons mee: van het MSc tot de SPAR en van de ismuskamer tot de stad' een mooie zin te vinden.

### *Pagina 3*

Cas Reuvers vraagt namens Aïscha Rijnen of we daadwerkelijk laagdrempelig worden genoemd door mensen buiten de vereniging.

Maurits Bouma zegt van wel.

### *Pagina 6*

Tessa van Weerdhuizen vraagt waarom de promotie van activiteiten 2 weken van tevoren niet altijd lukt de afgelopen tijd.

Maurits Bouma zegt dat dit komt door zijn afwezigheid de afgelopen weken, waardoor het bestuur het wat moeilijker heeft gehad en dus af en toe een steekje heeft laten vallen.

Cas Reuvers vraagt namens Aïscha of de intro-ouders ook betrokken worden bij ons eerstejaarsbeleid.

Maurits zegt dat we die inderdaad ook hebben betrokken en gaan betrekken bij activiteiten.

Rik van Doremalen zegt dat er een alinea mist over de introweek bij het eerstejaarsbeleid.

### *Pagina 7*

Bart Krans vraagt namens Erik Stoelinga hoe het bestuur de (pre-)masters wil betrekken.

Maurits Bouma zegt dat masters moeilijker en masse bereikbaar zijn, maar door middel van praatjes bij een werkgroep of via de vakgroep kan deze groep alsnog bereikt worden.

Jasha Notenboom zegt dat het bestuur vooral voor formele activiteiten datgene gaan doen wat Maurits zei, maar dat voor informele activiteiten de promotie op de kamer zal plaatsvinden.

Maurits zegt dat veel actieve leden inmiddels master zijn.

### *Pagina 8*

Tessa van Weerdhuizen vraagt of de maandplanning van oktober binnenkort op Instagram komt.

Maurits Bouma zegt van wel.

Jeroen Dols vraagt of het bestuur vindt dat Facebook voor boomers is en of we overwegen te stoppen met facebook.

Maurits zegt dat het beheren van het Facebookaccount bijna volledig geautomatiseerd is en dat het dus net zo goed kan blijven.

Berend Kooiker zegt dat facebook ook voor vacatures en alumni gebruikt wordt en dat deze vaak boomers zijn.

Rik van Doremalen zegt dat de volgorde van de posts op Instagram niet op datum is, en dat het handiger is als dat wel zo is.

Maurits beaamt dit.

Rik zegt dat je dat via een site kan regelen.

Jeroen Dols zegt dat Instagram voor zoomers is, en vraagt of we overwogen hebben om Reels te maken.

Jasha Notenboom zegt dat ze dat wel wil gaan doen.

Maurits Bouma zegt dat een aftermovie ook op Reels kan.

### *Pagina 9*

Tessa van Weerdhuizen zegt dat het leuk is dat het bestuur verder gaat met verjaardagsmails.

### *Pagina 10*

Bart Krans vraagt hoe het inschrijven voor activiteiten geregeld gaat worden als de ismus-app er is.

Tristan Hoenselaar zegt dat inschrijven dan via zowel app als site zal gaan, om activiteiten toegankelijk te houden, en dat wanneer er activiteiten zijn waarbij het echt niet kan op twee verschillende inschrijfmethoden tegelijk de voorkeur gaat naar de site omdat deze bewezen werkt en toegankelijk is voor alle leden.

Wouter Kip zegt dat de Groot feestcommissie niet geïnformeerd is dat ze een aftermovie mogen maken.

Jasha Notenboom zegt dat ze dit nog van plan was aan de commissies mee te delen.

Rik van Doremalen zegt dat je bij de themabekendmaking van een activiteit ook een filmpje kan maken.

### *Pagina 11*

Bart Krans geeft zijn complimenten voor het commissieklassement.

### *Pagina 12*

Bart geeft zijn complimenten voor het opheffen van de soepcom.

### *Pagina 13*

Bart Krans zegt namens Levy Zeegers dat de PiPcommissie 2 afgevaardigden heeft, maar dat er meer dan 2 commissieleden zijn.

Maurits Bouma zegt dat hij Jasha Notenboom niet had verteld dat daar maar 2 mensen voor nodig zijn en wijt dit aan de hectiek omtrent zijn afwezigheid.

### *Pagina 14*

Bart Krans vindt het een heel goed idee dat de penningmeester bij commissies met een groot budget ook in de whatsappgroep zit.

### *Pagina 15*

Rik van Doremalen vraagt hoe we van plan zijn de 4 nieuwe accessoires en de bestaande inventaris aan vorige accessoires allemaal aandacht te geven.

Maurits Bouma zegt dat we oude accessoires nu nog promoten.

Jasha Notenboom zegt dat ze daarmee nog in overleg gaat met de commissie en dat deze creatief moet zijn met de nieuwe accessoires opdat niet te veel in herhaling wordt getreden.

#### *Pagina 16*

Tessa van Weerdhuizen vindt de cultuurcommissie een heel leuk idee.

Noa van Hamburg zegt het hiermee eens te zijn.

Fieke Hendriks vraagt of het leuk is om iets te doen met kerst met de Groot feestcommissie.

Maurits Bouma zegt dat we een Sintercantus gaan doen in de decembermaand, maar dit zal niet door een commissie georganiseerd worden.

Jasha Notenboom zegt dat er wel rond kerst een borrel is waar de Borrel- en Feestcommissie eigen invulling aan mag geven.

#### *Pagina 19*

Tessa van Weerdhuizen zegt dat de laatste zin bij het stukje over de RvA niet af is.

Berend Kooiker zegt dat hier hoort te staan dat het belangrijk is dat de RvA discreet omgaat met de informatie die het bestuur met ze deelt.

Rik van Doremalen vraagt of we toezeggen dat die zin afgemaakt wordt

Maurits Bouma zegt van wel.

#### *Pagina 21*

Jeroen Dols vraagt hoe de samenwerking met vrienden van ismus en het alumnetwerk geregeld wordt en zegt dat daar eerder bij een ALV een discussie over gevoerd is

Maurits Bouma zegt dat hij zich daar geen discussie over kan herinneren maar dat een samenwerking een leuk idee is.

Jeroen zegt dat het bestuur de vrienden van ismus iets unieks aan moet bieden. Een activiteit bijvoorbeeld.

Maurits Bouma zegt dat het bestuur dat meeneemt.

Rik van Doremalen heeft een vraag over IAPSS, of er bij de promotiepost een linkje bij kan.

Maurits Bouma zegt dat deze link in de linktree staat, maar dat deze erbij gezet zal worden.

#### *Pagina 22*

Tessa van Weerdhuizen wenst Maurits Bouma veel succes in de SVM en met het regelen van de studieboeken, en wenst hem veel plezier met de SVMaatjes.

Maurits zegt dat het erg gezellig is met de SVMaatjes en dat het werk rond de boeken tot nu toe best goed lukt.

Bart Krans stelt voor dat de nieuwe SVMaatjes net zo hard gaan slijmen bij elkaar als in het jaar van Tessa.

Noa van Hamburg vraagt of de rest van het bestuur juist niet wil gaan slijmen.

Bart vraagt of hij daarmee mag instemmen.

#### *Pagina 23*

Noa van Hamburg vraagt of het bestuur al rondheeft welke membercarddeals doorgaan en wanneer daarvoor de promotie komt.

Berend Kooiker zegt dat die bekend zijn en al op de site staan en dat de promotie op Instagram later komt.

Bart Krans vraagt of er een update over de stamkroeg is.

Berend zegt daar doelen voor te hebben. Hij zegt liever een zitkroeg te hebben dan een stapkroeg. Hij heeft met meerdere locaties gesprekken, maar zegt ook te willen peilen waar binnen de vereniging animo voor is.

Noa van Hamburg zegt dat het goed is dat Berend wil peilen wat de ismi willen en borrels inplant op verschillende plekken. Ze zegt ook dat er staat dat er problemen waren in het begin van het jaar, dit zou gedurende het jaar of halverwege het jaar moeten zijn.

Linde Oomens vraagt of Groot's wilde verlengen.

Berend zegt dat Groot's in ieder geval aangaf dat ze het begrepen als we niet doorwilden.

Cas Reuvers zegt dat hij het schandalig vindt dat ismus daar haar CoBo houdt wegens personeelskwesties.

Noa zegt dat de CoBo eerder is gepland dan de personeelskwestie bekend was bij het bestuur.

Maurits Bouma zegt dat dat inderdaad rond die tijd was.

Berend zegt dat het bestuur in ongeveer dezelfde tijd achter de feiten kwam dat de CoBo gepland werd en dat het in principe wel anders had kunnen gaan.

Bart vraagt wat de planning is voor de stamkroeg en of het contract aan de ALV voorgelegd wordt.

Berend wil bij de halfjaarlijkse een idee hebben van welke kroeg, het zou ideaal zijn om dan een contract te hebben voorgelegd maar het kan dat dat niet lukt.

Noa zegt dat Berend het contract niet aan de ALV hoeft te voorstellen.

Rik van Doremalen zegt dat hij alle vertrouwen heeft in Berend, en stelt Maxim en de Kluisenaar voor als potentiële kroegen.

Jeroen Dols zegt dat Selbachs ook een optie is.

Berend zegt dat hij hier al een gesprek mee heeft staan.

Tessa van Weerdhuizen vindt het goed dat het bestuur iets doet met vrienden van ismus en vraagt of het bestuur een motie indient voor de wijziging van het vrienden van ismusbeleid

Maurits zegt dat dat per motie moet, maar dat dit vooral een voornemen is voor een motie op de halfjaarlijkse ALV.

Bart vraagt of in de tijdspan voor die motie dan oud beleid wordt gevoerd.

Maurits zegt dat de motie misschien vandaag kan worden ingevoerd.

Tessa vindt voor het indienen van een motie het quorum te laag.

Maurits zegt dat er statutair wordt voldaan aan het quorum.

Rik vindt dat de beleidswijziging geen goed idee is omdat mensen dan niet kunnen bepalen hoeveel geld ze willen doneren.

Maurits zegt dat men dan altijd donateur kan worden.

Noa vindt het goed dat we met Career Service aan de gang gaan en zegt dat ze heel blij is en trots is op Berend.

#### *Pagina 25*

Bart Krans vindt het een mooi beleidsplan.

Noa van Hamburg is het daarmee eens.

Tessa van Weerdhuizen zegt het ook een mooi beleidsplan vindt en geeft namens Myrte Hofstede complimenten.

Bart geeft namens Levy Zeegers complimenten.

Rik van Doremalen wil ook complimenten maken en zeker de situatie de afgelopen weken in acht nemend.

Wouter Kip bedankt het bestuur voor de eerste maand van hun jaar.

#### *Geheel*

Tessa van Weerdhuizen vraagt wanneer de motie over vrienden van ismus ingediend wordt.

Maurits Bouma zegt dat deze tijdens deze ALV behandeld zal worden in de W.V.T.T.K.

Rik van Doremalen zegt dat de foto op de site er niet mooi op staat.

Maurits zegt dat het mooi plaatsen van die foto een onmogelijke taak is maar dat deze er op een laptop in ieder geval wel mooi uitziet.

Maurits Bouma zegt dat de RvA haar brief zal voordragen.

Tessa van Weerdhuizen leest de brief voor:

*Geachte leden van de 83e ALV,*

*Afgelopen ALV is de eerste RvA der studievereniging ismus gekozen. Na deze verkiezingen hebben wij de mogelijkheid gekregen om het beleidsplan en de begroting van het XXIIe bestuur door te lezen. Op dinsdag 20 september heeft de RvA samen met het bestuur naar het beleidsplan en de begroting gekeken. De RvA had een aantal inhoudelijke opmerkingen en een aantal opmerkingen op het spel- en taalgebruik. Het bestuur heeft daarna de mogelijkheid gehad om de beleidstukken nog aan te passen, waarna ze werden verstuurd met de uitnodiging voor de ALV.*

*Het bestuur heeft goed geluisterd naar al onze opmerkingen en vragen. Hierbij willen wij dan ook een positief advies uitbrengen over zowel het beleidsplan als de begroting. Wij wensen het bestuur nog veel succes en plezier komend jaar.*

*Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,*

*Met vriendelijke groet,*

*De Raad van Advies, bestaande uit:*

*Cas Reuvers*

*Joos Rutjens*

*Linde Oomens*

*Rik van Doremalen*

*Tessa van Weerdhuizen*

Maurits Bouma bedankt de RvA voor hun brief en hun inzet.

Rik van Doremalen zegt dat het bestuur niet op statutaire volgorde zit.

Maurits Bouma zegt dat in de statuten twee verschillende volgordes staan.

Bart Krans heeft in zijn jaar beredeneerd dat de Commissaris interne betrekkingen de laagste functie is, aangezien deze het makkelijkst op te vangen is wanneer deze wegvalt.

Rik voegt toe dat activiteiten-coördinator pas recent commissaris interne betrekkingen heet

Bart vraagt of we de volgorde willen vastzetten in het HR.

Maurits zegt dit te doen bij de eerstvolgende ALV.

Linde vraagt waarom het XXIIe bestuur het XXIe KB was.

Maurits zegt dat dit is omdat het le bestuur geen KB is geweest.

### **Stemming beleidsplan XXIIe bestuur**

Maurits Bouma zegt dat we nu overgaan naar de stemming over het beleidsplan met inachtneming van de besproken opmerkingen en vragen.

Jasha Notenboom leest het quorum voor.

Maurits legt de stemprocedure uit.

**Stemgerechtigden aanwezig: 15**

**Stemgerechtigden machtigingen: 5**

**Stemmen voor: 15**

**Stemmen tegen: 0**

**Stemmen onthouding: 5**

Maurits Bouma zegt dat het beleidsplan aangenomen is.

Maurits Bouma schorst de vergadering om 21:12 tot 21:30.



Maurits Bouma heropent de vergadering om 21:30.

Isabel Berentsen voegt zich bij de vergadering.

Melle Wassink voegt zich bij de vergadering.

### **Bespreking begroting XXIIe bestuur**

Maurits Bouma zegt dat er een begroting is opgesteld door de penningmeester en dat deze op dezelfde manier als het beleidsplan besproken zal worden.

Maurits vraagt of er vragen zijn over de begroting.

#### *Pagina 3*

Bart Krans zegt dat het afbouwen van het eigen vermogen wel goed is maar adviseert toekomstige penningmeesters dat na dit boekjaar afbouwen niet echt meer nodig zal zijn.

#### *Pagina 5*

Jeroen Dols vraagt waarom er 200 euro meer begroot is voor de CoBo, en zegt dit te veel te vinden.

Hij vraagt of we alsnog moeten betalen als de muntjes niet worden uitbetaald.

Berend Kooiker zegt dat er geen contract is opgesteld met Groots dus dat dat niet te zeggen is.

Jeroen adviseert dat die er wel moet komen, en vraagt waar de 200 euro vandaan komt.

Noortje Lamers legt uit dat het bier veel duurder is geworden, evenals de schoonmaakkosten. Ze zegt dat alternatieve kroegen niet goedkoper waren.

Jeroen vraagt of er in het verleden ook 500 euro aan drank uitgegeven is.

Bart Krans zegt van wel.

Thomas Steenkamp voegt zich bij de vergadering.

Joos Rutjens voegt zich bij de vergadering.

Linde Oomens zegt dat ze bij Umoja wel geld voor de muntjes terugkregen, en dat er bij café Ruig geen schoonmaakkosten waren.

Berend Kooiker zegt dat het daar te laat voor was.

Rik van Doremalen zegt dat er veel CoBo's zijn die avond, en dat er dus veel besturen in de stad zijn en dat daardoor de muntjes wel opkomen.

Thomas Steenkamp zegt dat de CoBo duur is, maar dat dat het waard is. Hij is teleurgesteld dat de uitnodiging voor de OB'ers te laat is verstuurd.

Maurits Bouma vindt het jammer dat dat niet op tijd lukte, en zegt dat dat door de hectiek van de afgelopen weken komt.

Thomas vraagt Maurits om een toezegging voor een OB borrel.

Maurits zegt dat deze volgens hem al gepland was.

Bart Krans zegt niet te snappen dat er meer begroot is op traktaties omdat er corona zou zijn geweest.

Noortje Lamers zegt dat ze extra ruimte wil binnen die post en vaker Kratje van de Maand wil organiseren en dat dat meer geld kost dan vorig jaar is begroot.

Maurits zegt dat het bestuur heel veel koekjes heeft gehaald de afgelopen weken.

Isabel Berentsen vindt de huismerk Bastogne koeken niet lekker.

Noortje zegt dat ze het meeneemt.

Bart zegt dat hij afgelopen jaar veel koekjes heeft neergelegd en dat hij de kwaliteit mist in het huidige koekjesbeleid.

Rik vindt de lange vingers heel lekker.

Wouter Kip heeft ook genoten van de lange vingers.

Jeroen Dols vindt de 15 euro extra voor de pakken veel, hij zegt dat hier veel over is gediscussieerd door de jaren heen en hij roept op om dit niet te doen.

Noortje zegt dat het bestuursjaar duur is, en dat het doen van een bestuur inderdaad een eigen keuze is, maar dat alles veel duurder geworden is dit jaar, zo ook een bestuursjaar, en dat ze dit redelijk vindt.

Jeroen vindt niet dat die redenering opgaat omdat hij vindt dat dat geld dan juist door de inflatie naar de leden moet gaan. Hij vindt het een terechte opoffering vanuit het bestuur om de pakken even duur te laten.

Maurits zegt dat het heel moeilijk was om pakken te krijgen en dat ze bij Gents veel duurder waren dan voorgaande jaren.

Noa van Hamburg zegt dat de prijzen gestegen waren en er verder ook inflatie is bij andere kosten voor het bestuur, en ze zegt dat zij het eerlijk vindt dat wij daar compensatie voor krijgen.

Joos Rutjens beaamt het bestaan van de inflatie maar vindt dat de pakkenvergoeding niet met de inflatie mee moet gaan aangezien de pakken voor 5 man zijn en niet voor alle leden.

Bart zegt dat het jaar voor het bestuur duur is, dat het lastig is om rond te komen, en dat het bestuur veel geld en moeite in het bestuursjaar steken, en hij zegt het eerlijk te vinden dat het bestuur daarvoor licht gecompenseerd wordt.

Rik vindt redenering dat het bestuur de vereniging een gunst doet geen goed punt. Hij zegt dat dat het bestuur op deze manier geld in eigen portemonnee steekt en hij zegt dat dit kan leiden tot verdere verhoging in komende jaren. Hij zegt ook dat het bestuur al een vergoeding krijgt van de Universiteit.

Thomas zegt dat hij een mening heeft. Hij vindt het niet kunnen dat het bestuur hun jasjes niet aanheeft. Hij zegt dat hij blij is dat ismus het bestuur heeft, en gunt het bestuur dan ook die 15 euro, zeker omdat de pakken niet heel mooi blijven na een bestuursjaar.

Tessa van Weerdhuizen sluit zich uit bij Bart, Noa en Thomas, ze zegt dat het argument dat de pakken vooral voor het bestuur zelf is geen echt argument aangezien het bestuur geacht wordt een pak te hebben en de compensatie al niet heel hoog is.

Jeroen vindt het feit dat we geen jas aan hebben geen argument.

Isabel reageert op rik dat de bestuursmaanden afhangen van de werkdruk dus een ophoging van het aantal maanden betekent meer werkdruk, en dat deze compensatie niet meestijgt met de inflatie.

Rik is het eens met Thomas dat het fijn is dat ismus mensen vindt voor het bestuursjaar, maar is bang dat deze ophoging zorgt voor meer ophogingen in de toekomst.

Joos vindt niet dat het tegengaan van inflatie de verantwoordelijkheid is van ismus, en dat daarom de kledingcompensatie niet verhoogd moeten worden, maar dat juist activiteiten goedkoper gemaakt dienen te worden.

## *Pagina 6*

Cas Reuvers vraagt namens Aïscha Rijnen of de kaasschaaf bij de HEMA gekocht mag worden.

Noortje Lamers doet een toezegging dat ze dit zal doen.

Thomas Steenkamp zegt dat hij vindt dat er meer geld naar een nieuw koffiezetapparaat moet gaan voor een hogere kwaliteit.

Noortje vraagt wat Thomas verwacht.

Thomas stelt een apparaat met twee kannen voor, dan is de koffie nooit op, of een bonenmachine.

Noortje zegt dat ze het meeneemt.

Joos Rutjens zegt dat hij het eens is met Thomas en vraagt waarom Noortje meer bijzettafels wil kopen.

Noortje zegt dat er een bank bijgekocht wordt en dat daar ook een bijzettafel nodig is om erbij te zetten.

Rik van Doremalen geeft zijn complimenten Rik voor de inkoop van menstruatiemiddelen.

Jeroen Dols zegt dat hij het eens is met Rik maar zegt dat de USR een initiatief heeft voor menstruatieproducten en vraagt of daar contact over is met de universiteit.

Noortje zegt daar niks over gehoord te hebben en zegt een voorraad te willen hebben op de kamer.

Jeroen zegt dat de pilot voor dit initiatief al gestart is.

Rik zegt dat hij het bestuur met de mensen hierachter in contact kan brengen.

Thomas zegt dat hij het leuk zou vinden als we op de kamer een kussen zouden hebben met het ismuslogo of het hoofd van Maurits Bouma.

Maurits doet hiertoe een toezegging op eigen kosten.

Joos zegt dat hij dit absoluut niet wil.

Noa van Hamburg vindt het een leuk idee met een ismuslogo maar niet met Maurits' hoofd. Ze zegt dat ze een melkopschuimer wil voor de koffie.

Thomas wil meer geld naar het koffiezetapparaat.

Noortje gaat 50 euro extra begroten op die post als toezegging naar de ALV.

Wouter Kip zegt dat hij contacten heeft voor een goedkoop kwalitatief apparaat.

Noa vraagt wat we met de 50 euro gaan doen.

Noortje zegt dat het aan een duurder apparaat uitgegeven wordt.

Rik is het eens met een duur apparaat, maar wil geen opschuimer want hij is tegen een Chai latte decafé.

Joos vraagt of we rekening houden met het feit dat bonen duurder zijn en of we een begroting hebben voor een nieuwe bal omdat deze overleden is.

Noortje zegt dat de bal niet is overleden maar vermoord. Ze stelt voor dat de persoon die verantwoordelijk is een nieuwe koopt.

Thomas zegt dat de persoon in kwestie dat niet gaat doen.

Joos vraagt of de persoon in kwestie aan het eind van de ALV een bak wil trekken en of het bestuur daarna een nieuwe bal wil kopen.

Thomas zegt dat Joos dat biertje dan moet betalen voor de persoon in kwestie. Hij vindt ook dat de schuldlige voor de schade aan de vaandelstaf daarvoor moet betalen.

Maurits zegt dat hij een siersmid heeft gevonden die het kan repareren voor een heel goedkope prijs.

Thomas zegt dat de staf vernield is door een zekere heer de Geest en vraagt of alleen de staf zelf vervangen wordt of het vaandel ook.

Maurits zegt dat het vaandel nog in goede staat is.

#### *Pagina 7*

Jeroen Dols vraagt of de dobbelstenen niet onder accessoires vallen.

Noortje Lamers zegt van niet.

#### *Pagina 8*

Bart Krans vraagt waarom de post voor de almanak niet verhoogd is.

Noortje Lamers zegt dat ze dat niet gedaan heeft omdat vorig jaar een lustrumalmanak was, dus door de post gelijk te houden is het ten opzichte van een regulier jaar opgehoogd.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of de kaft dit jaar van bermgras gemaakt zal zijn.

Noortje zegt dat niet van plan te zijn.

Bart doet een oproep om de almanak dit jaar mooier te maken dan de vorige.

Noa van Hamburg vraagt of er een hardcover komt.

Thomas Steenkamp vraagt namens Rose Snijders waarom er niet meer geld in de post zit, aangezien dit de kosten niet dekt.

Tessa zegt dat het vorig jaar ook had gekund om een hardcover te doen, maar dat ze kozen voor bermgras.

Joos Rutjens vindt het als lustrumcommissielid jammer als ismus dit jaar een mooiere almanak heeft dan vorig jaar.

Jasha Notenboom zegt dat dit alles van de commissie afhangt.

Rik van Doremalen vraagt of er nieuwe hoofdredacteurs zijn bij de Heraut.

Maurits zegt van wel.

Rik vraagt waarom we een post hebben voor de heraut als we de heraut niet fysiek uitbrengen.

Noortje zegt dat dit is voor de kosten van de website.

#### *Pagina 11*

Bart Krans zegt dat er een initiatief is om een nieuw Microsoftaccount aan te schaffen en vraagt of dat een voornemen is van Noortje.

Noortje Lamers zegt dat ze zich voorneemt een nieuw account aan te schaffen.

Cas Reuvers vraagt wanneer de nieuwe podcast online komt.

Jasha Notenboom zegt dat ze er achteraan gaat.

#### *Pagina 13*

Thomas Steenkamp zegt dat hij het jammer vond dat Maurits Bouma niet aanwezig was bij het KMW en zegt het ook jammer te vinden dat de post zo hoog is. Hij zegt dat de prijs voor de leden ook omhoog had gekund.

Noortje Lamers zegt dat ze dat niet gedaan heeft omdat ze activiteiten niet duurder wil maken voor leden. Ze zegt dat dat haar doel is dit jaar.

Sem Hollema is het eens met Noortje en zegt dat een lagere prijs voor de leden het weekend toegankelijker maakt.

Rik van Doremalen vindt de redenering waarom het KMW duurder wordt niet netjes verwoord.

Noortje geeft hem gelijk maar zegt dat alles inclusief locatie, benzine en de codici duurder is geworden.

Rik zegt dat 500 euro echt te veel is.

Bart Krans zegt dat het afgelopen jaar veel hoger dan begroot was uitgevallen en dat het begrote bedrag eigenlijk niet zoveel meer is dan vorig jaar.

Rik zegt het fijn te vinden om dat te horen.

Joos Rutjens zegt dat hij het eens is met dat er veel begroot is, maar vindt de duurdere boodschappen geen argument.

Noortje zegt dat ze ook vindt dat het krom verwoord is.

#### *Pagina 14*

Cas Reuvers zegt namens Aïscha Rijnen dat de introductiecommissie 1100 euro heeft gekregen en dat dat niet klopt met de begroting.

Bart Krans zegt dat hij dat inderdaad heeft gedaan maar dat hij dat niet heeft doorgegeven aan Noortje Lamers.

Isabel Berentsen adviseert dat het bestuur de KAAL promoot.

Bart adviseert om het declareerbare bedrag bij een Diner-Rouler activiteit te verhogen naar 30 euro.

Noortje zegt dit inderdaad van plan te zijn.

Thomas Steenkamp vindt het goed dat dit inderdaad verhoogd wordt.

Noortje zegt dat dit slechts om een herverdeling onder leden is dus voor de begroting zelf niets uitmaakt.

Thomas zegt voor een bijdrage vanuit ismus te zijn maar zegt dat het voor hem eigenlijk niet zoveel uitmaakt.

Maurits zegt dat dat traditioneel quitte gespeeld wordt.

Joos Rutjens is het er niet mee eens dat er per sé quitte gespeeld hoeft te worden en zegt dat

Thomas veel punten maakt die voor hem niks uitmaken.

Jeroen Dols geeft complimenten aan de penningmeester.

#### *Pagina 16*

Tessa van Weerdhuizen vindt de Sintercantus een heel leuk idee.

Cas Reuvers vraagt of er ook Sinterklaasliedjes gezongen zullen worden.

Jasha Notenboom zegt dat dat wel kan maar dat er ook andere liederen gezongen zullen worden.

#### *Pagina 17*

Rik van Doremalen. vraagt of het bestuur subsidie aan gaat vragen voor de meerdaagse excursie.

Jasha Notenboom zegt van wel.

Linde Oomens zegt dat ze daarop begroten bij Umoja.

Cas Reuvers prijst het idee van een 21 dinner.

Rik van Doremalen vraagt wat het plan is met het 21 dinner.

Noortje Lamers zegt dat het plan is om met ongeveer 50 man op een locatie met catering de verjaardag van ismus te vieren.

Rik vindt het te duur voor de hoeveelheid leden die kan meedoen en voor hoe abstract het idee nu nog is.

Maurits Bouma zegt dat het vooral de bedoeling was om het een verrassing te laten en dat het bestuur de details liefst vaag hield hierom.

Rik zegt dat hij dit snapt maar dat hij wel meer verantwoording wil.

Joos Rutjens vraagt waar de limiet van 50 man vandaan komt.

Noortje zegt dat dit een schatting is.

Isabel Berentsen zegt dat ze graag helpt met de organisatie als dat gewenst is.

Rik vindt dat dit met meer mensen georganiseerd moet worden dan alleen het bestuur, al is het om te controleren.

Maurits zegt dat het bestuur dit mee zal nemen.

#### *Pagina 18*

Thomas Steenkamp zegt dat hij het boetesysteem een goed idee vindt, ook namens Boris de Geest.

Jeroen Dols vraagt of het bestuur heeft nagedacht of een boetesysteem juridisch houdbaar is.

Maurits Bouma zegt van niet.

Jeroen adviseert dit beleid dan niet te voeren, ook omdat de activiteit niet heel toegankelijk wordt erdoor.

Maurits zegt dat dit beleid belangrijk is voor het imago van ismus ten opzichte van de partners.

Berend Kooiker zegt dat hij vindt dat als 1 van de 12 ingenomen wordt door iemand die niet komt de activiteit ook niet toegankelijk is.

Rik van Doremalen beaamt de argumentatie van Berend en zegt dat de RvA het hier ook over gehad heeft.

Linde Oomens zegt dat het boetegeld naar de leden gaat.

Jeroen vraagt of er ook naar een ander middel gekeken is om te zorgen dat mensen komen en of het wel nut heeft met maar 5 euro. Hij zegt dit boetesysteem te negatief te vinden.

Berend zegt dat positieve simulanten al aanwezig is, en meer dan 5 euro echt afstraffen zou zijn.

Thomas zegt in zijn jaar veel last gehad te hebben van no-shows en dat hij daar veel kritiek om kreeg. Hij zegt dit een goed incentief te vinden.

Joos vindt het niet aan ismus om een boete te geven en vindt het belangrijk dat we de aanmoediging om toch te komen vooral per berichtgeving doen.

Berend zegt dat hij het meeneemt.

Rik zegt dat 'het termijn' 'de termijn' moet zijn en vindt dat er een reservelijst moet zijn.

Jeroen vraagt of het bestuur hier zelf mee gekomen is of dat dit idee van iemand anders komt.

Berend zegt het als tip gekregen te hebben maar er wel achter te staan.

Linde is het er niet mee eens dat hier geld op begroot is aangezien het doel is om geen no-shows te hebben.

Noortje zegt dat ze de boete op onvoorziene inkomsten gezet heeft.

Thomas zegt dat hij dan bij de post onvoorziene kosten hoort.

Bart Krans zegt dat hij vindt dat het normaal is dat er rekening met wanbetalers en no-shows wordt gehouden.

#### *Pagina 19*

Bart Krans zegt dat Noortje Lamers de contributie voor IAPSS in plaats van bij internationalisatie bij contributie moet doen.

Noortje zegt dat er internationaal begroot is en dat wij dat bedrag graag aan IAPSS uitgeven.

Thomas Steenkamp zegt dat er een internationaliseringsfonds is waar we dat geld ook vandaan kunnen halen.

Bart zegt dat ismus het fonds beter open kunnen laten voor volgend jaar, en dat dan alsnog IAPSS naar de post contributie verplaatst wordt.

Noortje zegt dat er dan geld vrijkomt bij internationalisatie dat nergens aan uitgegeven wordt.

Bart zegt dat de post dan kan komen te vervallen.

Noor doet de toezegging dat ze IAPSS verplaatst naar contributie en dat ze internationaal laat vervallen.

#### *Pagina 20*

Jeroen Dols zegt dat inflatie belangrijk is en dat ismus financieel stabiel moet blijven. Hij zegt dat de discussie over het verhogen van contributie ergens in de niet al te verre toekomst gevoerd moet worden.

Noortje Lamers zegt dat de financiële zekerheid voldoende goed is.

Thomas Steenkamp zegt dat juist de contributie verlaagd moet worden om het betaalbaar te maken in verband met inflatie.

Maurits Bouma zegt dat deze discussie nu niet gevoerd gaat worden.

Joos Rutjens zegt dat hij het eens is met Jeroen en dat dit besproken dient te worden op de halfjaarlijkse ALV.

Rik van Doremalen zegt dat er een andere alv voor moet worden ingesteld.

Maurits stelt voor dat de leden dit zelf mogen inbrengen op de halfjaarlijkse ALV als deze dit willen.

Jeroen zegt dat het bestuur voorzichtig moet zijn met uitgaven in deze tijd.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat dit een interessant punt is maar dat het in strijd is met de pijlers van het beleidsplan.

Thomas Steenkamp vindt het nieuwe vrienden van ismus-beleid een goed idee en stelt voor een mail te sturen naar de bestaande vrienden van ismus om te vragen of deze jaarlijks willen betalen.

#### *Pagina 21*

Thomas Steenkamp zegt dat de Commissaris externe betrekkingen de beste functie is. Hij zegt dat Noa van Hamburg vorig jaar ook 7000 euro heeft binnengehaald, net als Berend Kooiker van plan is. Hij vraagt waarom Berend niet naar meer streeft.

Berend zegt dat het een veilig streven is.

Thomas zegt dat hij hoopt dat Berend meer ophaalt.

Berend zegt dat zijn doel niet alleen het binnenhalen van geld is maar ook het plannen van nieuwe evenementen en het verbeteren van het netwerk.

Joos Rutjens zegt dat je met een streven best hoog mag zitten en zegt dat hij vanwege inflatie eigenlijk sowieso omhoog moet. Hij zegt dat hij Rik van Doremalen stom vindt.

Berend zegt dat deelname aan evenementen en andere zaken wel degelijk duurder zijn geworden voor bedrijven dus dat er wel rekening wordt gehouden met inflatie.

#### *Pagina 22*

Bart Krans bedankt Noortje Lamers voor de begroting en wenst haar een mooi jaar toe.

#### *Geheel*

Jeroen Dols zegt een motie in te willen dienen.

Maurits Bouma schorst de vergadering tot 23:15 voor 1 minuut

Maurits Bouma heropent de vergadering om 23:16

Maurits Bouma zegt toe dat de RvA samen met het bestuur naar het plan voor het 21 dinner zal kijken.

Maurits Bouma geeft het woord aan Jeroen Dols om zijn motie toe te lichten.

Jeroen leest de motie voor:

### Motie algemene ledenvergadering ismus

Naam Motie	Motie bestuurskleding
Onderwerp	bestuurskleding
Datum en nummer ALV	6 oktober 2022, 83e ALV
Agendapunt	9: bespreken begroting XXIIe bestuur
Indieners	Jeroen Dols

#### De algemene ledenvergadering van ismus, voor studenten politicologie.

##### Stelt het volgende voor:

De tekst van de begroting wordt veranderd naar, "Dit collegejaar wordt er wederom 500 euro in totaal en daarmee 100 euro per persoon begroot als vergoeding voor de bestuurskleding."

Maurits Bouma zegt dat er meteen gestemd zal worden over de motie.

Maurits legt de stemprocedure uit.

Jasha Notenboom leest het quorum voor.

**Stemgerechtigden aanwezig: 18**

**Stemgerechtigden machtigingen: 7**

**Stemgerechtigden voor: 3**

**Stemgerechtigden tegen: 21**

**Stemgerechtigden onthouding: 1**

Maurits Bouma zegt dat de motie is afgekeurd.

Joos Rutjens vindt het niet oké dat het bestuur meegestemd heeft.

Rik van Doremalen is het eens met Joos en zegt dat we stemmen over onze eigen portemonnee.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat het voor de uitkomst van de stemming om het even zou zijn.

Maurits Bouma zegt dat er overgegaan wordt naar de stemming over de begroting.

#### Stemming begroting XXIIe bestuur

Jasha Notenboom leest het quorum voor.

Maurits Bouma legt de stemprocedure uit.

**Stemgerechtigden aanwezig: 18**

**Stemgerechtigden machtigingen: 7**

**Stemmen voor: 20**

**Stemmen tegen: 0**

**Stemmen onthouding: 5**

Maurits Bouma zegt dat de begroting is aangenomen.

**W.V.T.T.K.**

**Motie Vrienden van ismus**

Maurits Bouma zegt dat hij een motie in wil dienen namens het bestuur over het Vrienden van ismus-beleid.

Maurits leest de motie voor:

**Motie algemene ledenvergadering ismus**

Naam Motie	Beter een goede vriend dan een verre buur
Onderwerp	Vrienden van ismus
Datum en nummer ALV	6 oktober 2022, 83e ALV
Agendapunt	W.V.T.T.K.
Indieners	Maurits Bouma, Tristan Hoenselaar, Noortje Lamers, Berend Kooiker, Jasha Notenboom

**De algemene ledenvergadering van ismus, voor studenten politicologie.**

**Overwegende dat:**

De bijdrage van donateurs van ismus nu relatief veel lager is dan veel oud-ismi kunnen betalen.

**Verzoekt het bestuur:**

De oud-leden vrienden van ismus te laten worden met een bijdrage van 10 euro per jaar.

**Toelichting:**

De tekst van het HR te veranderen naar:

Personen mogen vrienden van ismus worden tegen een bijdrage van 10 euro per jaar. Aan vrienden van ismus worden dezelfde rechten verbonden als aan het donateurschap.

Jeroen Dols vraagt of je per sé oud lid moet zijn om vriend van ismus te worden.

Maurits Bouma zegt van niet.

Isabel Berentsen vraagt of je ten aller tijde op kan zeggen.

Maurits zegt van wel

Boris de Geest voegt zich bij de vergadering.

Joos Rutjens vindt het een leuke titel.

Jeroen Dols vraagt of enige affiniteit met ismus niet nodig is voor vrienden van ismus en zegt dat hij vindt dat ismus iemand moet kunnen weigeren.

Joos Rutjens vindt dit niet nodig, maar hij zegt dat het wel verstandig is om erop te blijven letten wie er vriend voor ismus wordt.

Maurits Bouma zegt het eens te zijn met Joos.

Jeroen Dols vraagt of de ALV vrienden van ismus kan royeren.



Maurits zegt dat dat statutair kan.

Isabel Berentsen vraagt of het bestuur een mail kan sturen naar uitschrijvende leden om te vragen of ze vrienden van ismus willen worden.

Maurits zegt dat dit al gebeurt.

Maurits Bouma zegt dat er gestemd zal worden over de motie.

Maurits legt de stemprocedure uit.

Jasha Notenboom leest het quorum voor.

**Stemgerechtigden aanwezig: 19**

**Stemgerechtigden machtigingen: 6**

**Stemmen voor: 17**

**Stemmen tegen: 0**

**Stemmen onthouding: 8**

Maurits Bouma zegt dat de motie aangenomen is.

Maurits zegt dat er verder niks ter tafel is gekomen.

### **Rondvraag**

Maurits Bouma legt de rondvraag uit.

Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV tijdens zijn zeer lange aanwezigheid.

Hij vraagt of hij het bestuur mag feliciteren met de ingestemde stukken.

Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Boris mag bedanken voor zijn late komst en of hij mag zeggen dat hij het jammer vindt dat er geen stemvee aanwezig was. Hij vraagt of iedereen naar Goalbatsjov wil komen, aan Joos Rutjens wanneer hij aan zijn balbeheersing gaat werken, of hij iedereen mag bedanken voor het luisteren naar hem en of hij het bestuur mag feliciteren met de ingestemde begroting en beleidsplan.

Joos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met de stukken, of hij mag zeggen dat zijn balcontrole prima in orde zal zijn donderdag, of hij de ALV mag vragen om dat te komen zien, en of hij Tristan Hoenselaar mag vragen hoe je 'ismuskamer' spelt.

Isabel Berentsen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met de stukken en Noortje Lamers mag complimenteren voor haar inzet.

Tessa van Weerdhuizen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met de stukken en of zij de ALV mag oproepen tot het vinden van een betere tijdbesteding dan het kijken naar Goalbatsjov.

Thomas gebruikt geweld, gaat slaan met een stoel.

Tessa vraagt of ze mag oproepen tot uitgaan in de TKB.

Noa vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze zich mag aansluiten bij Tessa, of ze het bestuur mag feliciteren met de stukken en of ze extra complimenten mag geven aan Berend Kooiker als extern en voor het waarnemen van andere taken de afgelopen tijd.

Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur, maar specifiek Noortje succes mag wensen met het beleid, en of hij Noortje Lamers mag vragen wat haar favoriete uitgave is.

Cas Reuvers vraagt of hij het bestuur mag feliciteren en of het bestuur Thomas voortaan minder spreektijd wil geven, of hij Wouter Kip mag vragen wat het eerste shotje wordt, en of hij mag zeggen dat hij trots is op Maurits Bouma en hoeveel die om de vereniging geeft.

Linde Oomens vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor hun inzet en flexibiliteit, of ze de RvA mag bedanken voor het advies en of ze Maurits en Noortje mag bedanken voor het verdedigen.

Rik van Doremalen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met het doorstaan van de ALV, of hij Jasha Notenboom mag vragen wat haar favoriete commissie is en of hij Thomas mag vragen wat het eerstvolgende geluid is dat hij gaat maken.

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur succes mag wensen met het uitvoeren van het beleidsplan, of hij Berend mag vragen welk biertje hij gaat drinken bij Selbachs, of hij Berend Jasha en Noortje mag vragen wat hun favoriete nummers zijn om op de ismuskamer te draaien en of Maurits zin heeft om gebrast te worden.

Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag feliciteren met het instemmen van de stukken, of hij Noortje mag bedanken voor het zijn van een bad bitch en of hij Cas mag antwoorden dat ze hier in 't Haantje shots gaan doen.

Fieke Hendriks vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het bestuur mag bedanken en succes mag wensen de rest van het jaar.

Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die het bestuur mag feliciteren met de ingestemde stukken en de ALV mag bedanken voor het warme welkom.

Jasha Notenboom vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, iedereen mag bedanken voor het vertrouwen, in het bijzonder de eerstejaars, of ze Rik mag antwoorden dat haar favoriete commissie de Groot Feestcommissie is en of ze mag antwoorden dat haar favoriete nummer iets van wies is.

Berend Kooiker vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, in het bijzonder de RvA en de eerstejaars, of hij Dols mag antwoorden Vedett I.P.A., of hij Tristan mag vragen of deze 'tortellinifrietboer' wil notuleren.

Noortje Lamers vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, alle aanwezige mag bedanken voor de feedback en of ze Bart mag antwoorden dat ze veel zin heeft in de reis.

Tristan vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, maar vooral de eerstejaarsleden en al helemaal Melle Wassink, die voor de tweede keer op rij gekomen is, en of hij aan Joos mag antwoorden 'i-s-k-a'.

Maurits Bouma bedankt iedereen die er was. Hij zegt dat hij heel blij en verrast was met hoe constructief de ALV was. Hij zegt dat het een goede ALV was op een incident met een stoel en een Steenkamp na. Hij antwoordt dat hij zijn best doet om Thomas' spreektijd in te perken, maar dat is aan Thomas zelf. Hij zegt geen zin te hebben om gebrast te worden, maar heeft veel vertrouwen in de bewakers.

Maurits zegt dat we aan het eind zijn gekomen, en dat hij het leuk vond om niks te hoeven vragen bij de rondvraag.

## **Sluiting**

Maurits Bouma sluit de 83<sup>e</sup> Algemene ledenvergadering om 23:47.